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Dr. Kövér László

az Országgyűlés elnök e
részére

Írásbeli választ igénylő kérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr !

„Mi lesz a sorsa azoknak a Bács-Kiskun megyei gazdáknak, akikne k
megítélt kárenyhítési kérelmüknek csak törtrészét fizette ki a megyei MV H
forráshiányra hivatkozva?" címmel a Házszabály 91 .§-a alapján kérdést
kívánok benyújtani

Dr. Fazekas Sándo r
vidékfejlesztési miniszterhez .

Tisztelt Miniszter Úr!

Képviselői fogadóórámon az alábbi ügyben fordultak hozzám.
Bács-Kiskun megyében 2009-ben mind a fagy, mind az aszály jelentős

károkat okozott a legtöbb gazdának .
Több gazdálkodó fordult jogos kárenyhítési kérelemmel a megye i

Mezőgazdasági és Vidékfejlesztési Hivatalhoz, azonban megítélt igényükne k
mindössze törtrészét folyósította a hivatal forráshiányra hivatkozva .

A szóban forgó gazdák jöv ője szempontjából létkérdés, hogy a jogos
kárigény egészét, de legalábbis minél nagyobb részét részükre folyósítsa a z
MVH.

Kérdezem tehát Miniszter Urat : Mi lesz a sorsa azoknak a Bács-Kiskun megye i
gazdáknak, akiknek megítélt kárenyhítési kérelmüknek csak törtrészét fizette k i
a megyei MVH forráshiányra hivatkozva? Van-e arra lehetőség, hogy a 2009-es
kárigények ki nem fizetett részét a Bács-Kiskun megyei MVH utólagosan
folyósítsa az érintett gazdák részére?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2010 . november 17 .
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